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Onderwerp: Zeeweg - Activiteiten Provincie in 2023 - Reactie 
 

Beste leden B&W en Gemeenteraad, 

Onlangs heeft de Provincie een brief aan de gemeente Bloemendaal doen toekomen met de 
maatregelen die men in 2023 gaat uitvoeren op de Zeeweg en dat de overige activiteiten tijdens het 
groot onderhoud worden uitgevoerd in 2028, dus 6 jaar verder. 

Je kunt m.i. stellen, dat de 'verbeteringen' voor volgend jaar maar zeer summier zijn en dat die de 
Zeeweg niet veel veiliger gaan maken. De vraag komt dan op of er meer verbeteringen genomen 
kunnen worden, die het groot onderhoud in 2028 NIET in de weg staan. In de bijgaande notitie heb ik 
een paar verbeteringen aangedragen, zoals meer adviessnelheid 60km (alleen nog 50-60-50), het 
ophogen van de middenberm en verkeerslichten voor de fietsers bij de Parnassiaweg. Mogelijk heeft 
u nog aanvullingen.  

Zoals in de notitie aangegeven, is de brief met maatregelen, ter kennisname, naar de leden van de 
'Commissie Mobiliteit en Bereikbaarheid' verstuurd als C-stuk voor het overleg van 12 september a.s. 
Dit is dan na het zomerreces. Dit onderwerp en de onderliggende stukken kunnen tijdens de 
komende raadsvergadering worden geagendeerd voor de Commissie GG, eveneens na het 
zomerreces.  

Is het dan raadzaam, dat u het eerst bespreekt in de Commissie GG en u gezamenlijk tot een 
standpunt komt om deze vervolgens te delen met uw fractiegenoten bij de Provincie of volgt iedere 
partij een eigen weg? Als u het eerst wilt bespreken is het dan te overwegen om uw fractiegenoten 
bij de Provincie te verzoeken om dit onderwerp toch te gaan agenderen (ter bespreking) tijdens de 
daarop volgende commissievergadering, opdat u op tijd uw input kunt aanleveren??  

De gemeenteraad heeft onlangs in een motie aangegeven te gaan voor een veiligere Zeeweg en die 
boodschap aan B&W meegegeven. De onlangs gestopte coalitiepoging van 5 partijen had in haar 
program het e.e.a. opgenomen over het ophogen van de hekken langs de Zeeweg. Iets waar de 
Provincie ook op aanstuurt en een onderzoek naar heeft laten doen. A.s. woensdag maakt de 
beoogde nieuwe coalitie (VVD+D66+PvdA) haar programma bekend. Staat daar ook iets in over het 



ophogen van de hekken??? Ik nuanceer dat al iets in mijn notitie, dat als je creatief omgaat met de 
bomen die nog gekapt moeten worden, dat kostenbesparend kan werken en het resultaat mooier is. 

Mocht u vragen hebben of (gezamenlijk) ter plaatse op de Zeeweg willen kijken, dan mag u mij altijd 
bellen/mailen. 

Veel wijsheid toegewenst. 

Met vriendelijke groet, 
 

 
 

 

 




